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P R O T O K Ó Ł  Nr XL/17 

nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Łagów odbytej w dniu 

11   l i p c a   2017 roku 

 

Na sesji obecnych było 13 radnych na ogólną liczbę 15. 

 

                                                                                                                                                                                                                    

W obradach sesji udział wzięli: radni według załączonej listy obecności,  

Pan  Paweł Marwicki Wójt Gminy Łagów, Pan Zbigniew Meducki Zastępca 

Wójta Gminy, Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy, Pan Paweł Kudłacz 

Prezes PUK. 

 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

       

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata  

  2016-2031, 

- zmian w budżecie gminy na 2016 rok, 

                 - zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu  

  rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń  

  kanalizacyjnych na lata 2017-2019”, 

-lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego. 

4. Zakończenie obrad. 

 

 

  



2 
 

Pkt 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz, 

powitał radnych, zaproszonych gości i stwierdził, że w sesji bierze udział 13 

radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Pkt 2. Projekt porządku obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz. 

Porządek obrad w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

 

Pkt 3. Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że całkowity 

koszt zakupu samochodu strażackiego dla OSP Sadków wynosi 220 tys. zł. 

Dotacja z funduszu ubezpieczeniowego w wysokości 100 tys. zł jest jedynym 

dofinansowaniem do zakupu tego samochodu. 

W związku z powyższym gmina musi zwiększyć dotację dla OSP Sadków o 

40 tys. zł tj. z 80 na 120 tys. zł, aby zapewnić sfinansowanie tego zadania. 

Pani Skarbnik powiedziała, że jeżeli po przetargu okaże się, że samochód 

zostanie zakupiony za niższą kwotę, reszta dotacji zostanie zwrócona do 

budżetu gminy. 

 

Pan Czesław Masternak zapytał, jaki samochód zostanie zakupiony. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki wyjaśnił, że będzie to samochód marki Ford, 

spełniający funkcję samochodu ratowniczo-technicznego. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXII/269/16 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata 2017-2031 przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie 

W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łagów na 2017 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych. 
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/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie uchwalenia „Wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 

kanalizacyjnych na lat 2017-2019” przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pan Paweł Kudłacz Prezes PUK poinformował,  że zmianie ulega załącznik do 

uchwały w zakresie ujednolicenia nazwy zadania w Wieloletnim planie rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 

2017-2019, z wnioskiem aplikacyjnym oraz podpisaną umową na 

dofinansowanie zadania pn. Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości 

Złota Woda, gm. Łagów. 

 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie 

W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy  Pan Marek Bartkiewicz. 

 

Pan Tadeusz Kotwa powiedział, że w § 1 pkt.1  nastąpiła pomyłka w 

nazewnictwie drogi gminnej. 

Zapis jest droga gminna „ Wola Łagowska –Kącik”, a powinien być „Baraniec –

Olszowiec”. 

W związku z powyższym zawnioskował o wprowadzenie poprawki do uchwały, 

polegającej  na prawidłowym zapisie nazwy drogi  gminnej tj. „Baraniec – 

Olszowiec”.  

 

Wniosek radnego w sprawie naniesienia poprawki do projektu uchwały w 

sprawie lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie. 

Wniosek w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych. 

 

 



4 
 

Po naniesieniu poprawki uchwała w wyniku głosowania została przyjęta 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 13 radnych.  

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 4.  Pani Izabela Garbacka- Łach powiedziała, że Pan Wójt informował o 

modernizacji remizy OSP w Łagowie. 

Zapytała, co będzie robione w obrębie basenu i w jakiej formie oraz w jaki 

sposób Pan Wójt zamierza oczyścić basen. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki powiedział, że jest  propozycja, aby przy basenie 

powstał mini wapiennik.  

Fachowcy określą  jak oczyścić i zabezpieczyć basen, żeby  nie powstało bajoro. 

 

Pan Wojciech Błosiński powiedział, że w Sędku przy budowie chodnika, w 

poprzek drogi był cięty asfalt, aby założyć kratkę ściekową. 

Poinformował, że nie został zalany asfalt, dlatego prosi o  uzupełnienie. 

 

 

        Na tym posiedzenie zakończono. 

 

            

 

Protokółowała:                                                        Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Dolata                                                               Marek Bartkiewicz 
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